

Reid  
(Kenora—Rainy River)  
Roberts  
Robinson  
(Etobicoke—Lakeshore)

Rompkey  
Rooney  
Rossi  
Savard  
Schroder

Simmons  
Smith  
Tessier  
Tobin

Tousignant  
Trudeau  
Turner  
Veillette

Watson  
Weatherhead  
Whelan  
Yanakis—120

## NAYS—CONTRE

### Messrs.—Messieurs

Althouse  
Andre  
Anguish  
Beatty  
Benjamin  
Blackburn  
Blaikie  
Blenkarn  
Bradley  
Clark  
(Yellowhead)  
Coates  
Cook  
Cooper  
Corbett  
Crombie

Crosbie  
(St. John's West)  
Crosby  
(Halifax West)  
Crouse  
Dantzer  
Darling  
de Jong  
Dinsdale  
Domm  
Epp  
Fennell  
Fraser  
Gass  
Gilchrist  
Greenaway

Gurbin  
Gustafson  
Halliday  
Hargrave  
Hawkes  
Heap  
Hovdebo  
Howie  
Huntington  
Ittinuar  
Jelinek  
Keeper  
Kempling  
King  
Lambert

Lawrence  
Lewis  
MacDonald (Miss)  
Malone  
Manly  
Mayer  
McCain  
McDermid  
McGrath  
McLean  
McMillan  
Mitchell (Mrs.)  
Murta  
Nielsen  
Paproski

Parker  
Riis  
Rose  
Sargeant  
Schellenberger  
Scott  
(Hamilton—Wentworth)  
Siddon  
Stewart  
Taylor  
Thacker  
Towers  
Waddell  
Wise  
Wright  
Young—74

Madam Speaker then directed the honourable Member for Burnaby (Mr. Robinson) to withdraw from the House and he withdrew accordingly.

Resolved,—That an humble Address be presented to His Excellency praying that he will cause to be laid before this House a copy of a report commissioned by the Canadian Grain Commission entitled “A Study of Surety Arrangements of Licensees” by Clay Blackwell.—(*Notice of Motion for the Production of Papers No. 101—Mr. Mayer*).

The Order being read for the consideration of the Business of Supply;

Mr. Riis, seconded by Mr. Rose, moved,—That this House condemns the government for its fiscal and economic policies which have led to unacceptably high levels of unemployment, record personal and business bankruptcies and general economic instability; and its failure to address these problems in any meaningful way particularly with reference to job creation and security in communities dependent on forestry, fishing and mining.

After debate thereon, in accordance with Standing Order 58(11), the proceedings expired.

### *Changes in Committee Membership*

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 65(4) (b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Dionne (Chicoutimi) for Mr. MacBain on the Standing Committee on Agriculture.

Mr. Rossi for Mr. Bossy on the Standing Joint Committee on the Restaurant of Parliament.

Madame le Président ordonne alors à l'honorable député de Burnaby (M. Robinson) de se retirer de la Chambre et ce dernier se retire.

Il est résolu,—Qu'une humble adresse soit présentée à Son Excellence la priant de faire déposer à la Chambre copie d'un rapport commandé par la Commission canadienne des grains et intitulé «*A Study of Surety Arrangements of Licensees*» par Clay Blackwell.—(*Avis de motion portant production de documents n° 101—M. Mayer*).

Il est donné lecture de l'ordre portant prise en considération des travaux des subsides.

M. Riis, appuyé par M. Rose, propose,—Que la Chambre blâme le gouvernement pour ses politiques fiscales et économiques qui ont provoqué un chômage inacceptablement élevé, des faillites personnelles et commerciales sans précédent ainsi qu'une instabilité économique générale, et de ne pas s'être attaqué à ces problèmes de façon significative, particulièrement en ce qui concerne la création et la sécurité d'emploi dans les collectivités qui dépendent de l'exploitation forestière et minière, ainsi que de la pêche.

Après débat, les délibérations relatives à cette motion sont terminées, en conformité des dispositions du paragraphe (11) de l'article 58 du Règlement.

### *Modifications de la composition des comités*

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'alinéa b) du paragraphe (4) de l'article 65 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Dionne (Chicoutimi) en remplacement de M. MacBain sur la liste des membres du Comité permanent de l'agriculture.

M. Rossi en remplacement de M. Bossy sur la liste des membres du Comité mixte permanent du restaurant du Parlement.